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Beste allemaal, 
  
Het ontbijtoverleg met Arriva naar aanleiding van onze twee klachten was zinvol. Er 
is goed geluisterd. 
Buschauffeurs worden aangesproken op het voorrang verlenen aan fietsers op de T 
splitsing. 
Arriva gaf aan zelf ook niet zo blij te zijn met deze situatie. Bussen staan vaak en 
lang stil in de files. 
Zij geven de druppel bij de Colveniersstraat de schuld maar het echte probleem is 
toch echt de meer dan verdubbeling van het aantal bussen. Buiten de spits en in het 
weekend is dit probleem er nl niet. 
De avondspits is er nu met de afsluiting van de Onderwijs boulevard steevast van 
17.00 tot 19.00 uur. 
Een dampende stinkende bussendiarree door onze woonstraten. 
Gelukkig staan de bewoners van het Paleiskwartier ook op hun achterste benen. 
Plan is om samen met hen en afgevaardigden van Boschveld met voorstellen te 
komen. 
We houden jullie op de hoogte. 
  
Marjan 
 


